
استقلال برابر نساجی به پیروزی رسید
و به رده سوم صعود کرد
آبی به جای قرمز

اس��تقلال برابر نساجی مازندران به برتری رسید تا پس 
از س��ال ها در ج��دول رده بندی بالاتر از پرس��پولیس قرار 
بگی��رد. آخرین دیدار از هفته یازدهم رقابت های لیگ برتر 
دیروز بین تیم های نساجی مازندران و استقلال در ورزشگاه 
 ش��هید وطنی قائمشهر برگزار ش��د که این دیدار با برتری
۲ بر یک آبی پوش��ان به پایان رس��ید. علی کریمی)۳۳( و 
مهدی قائدی)۴۹( برای استقلال و محمد عباس زاده)۶۱( 
برای نساجی گل زدند. شاگردان استراماچونی با این پیروزی 
۲۱ امتیازی شدند و به رده سوم جدول صعود کردند و جای 
پرسپولیس را گرفتند. به این ترتیب استقلال پس از ۴ فصل 
برای نخس��تین بار در جدول رده بندی بالاتر از پرسپولیس 
قرار گرفت. آندره استراماچونی، سرمربی استقلال در نشست 
خبری پس از برتری تیمش برابر نساجی حاضر شد و اظهار 
کرد: می دانستیم بازی سختی برای ما خواهد بود. با توجه به 
سیستم بازی ما، کار کردن در چمن مصنوعی سخت است. 
در این چمن سرعت توپ کم می شود و اگر تجربه نداشته 
باشید، کار سخت می شود. نساجی در نیمه اول خوب بازی 
کرد و ما به مش��کل خوردیم. در نیمه دوم بیش��تر ش��بیه 
استقلال بودیم. موقعیت های زیادی داشتیم اما یک گل هم 
دریافت کردیم. لیگ ایران سخت است و در بازی های خارج 
از خانه احتمال امتیاز از دست دادن بالاست اما خدا را شکر 
به سومین پیروزی خارج از خانه پیاپی خود رسیدیم. او درباره 
اینکه استقلال پس از حدود ۱۳۰۰ روز از رقیب سنتی خود 
یعنی پرس��پولیس پیشی گرفته است و این نکته می تواند 
سبب افزایش روحیه بازیکنان این تیم شود، گفت: در مقابل 
پرسپولیس در داربی مشکل داشتیم اما ما استقلال هستیم 
و یکی از بهترین  تیم های آسیا به شمار می رویم. نمی توانیم 
برای اینکه بالاتر از پرسپولیس هستیم خوشحال باشیم. هدف 
ما اول شدن در لیگ است. هدف بعدی ما پیروزی در بازی 
بعدی است. استراماچونی در پاسخ به این سوال که آیا قول 
قهرمانی می دهد؟ گفت: باشگاه هایی هستند که بازیکنان 
مهمی دارند. حقوق بازیکنان ما از سال های قبل کمتر است 
و از ۲ بازیکن به جای ۴ بازیکن خارجی استفاده می کنیم. در 
بعضی پست ها، بازیکن جایگزین نداریم. تیم خوبی دارم که 
کامل نیست. امیدوارم بازیکنانم در هر بازی اشتیاق و انگیزه 
را به معنای واقعی کلمه داشته باشند. وی در پاسخ به این 
سوال که نظرش راجع به داوری بازی چه بود هم گفت: درباره 
داوری صحبت نمی کنم اما برای مهاجری آرزوی موفقیت 
می کنم. برای او که در بیمارستان است آرزوی سلامتی دارم.

داورزنی دبیر و خزانه دار فدراسیون 
والیبال را معرفی کرد

رئیس فدراسیون والیبال، سرپرست دبیری و خزانه داری 
این فدراس��یون با صدور ۲ حک��م معرفی کرد. محمدرضا 
داورزنی پس از معارفه اش به عنوان رئیس فدراسیون والیبال، 
عصر روز یکشنبه سوم آبان ماه ۱۳۹۸ دبیر و خزانه دار خود 
را با صدور ۲ حکم معرفی کرد. به این ترتیب علی فتاحی در 
سمت سرپرست دبیری فدراسیون والیبال و مهدی اسلامی به 
عنوان سرپرست خزانه داری فدراسیون والیبال انتخاب شدند. 
علی فتاحی پیش از این نیز در زمان سرپرستی افشین داوری 
دبیر فدراسیون بود و پس از آن با حکم وزیر ورزش و جوانان 
به عنوان سرپرست فدراسیون انتخاب شده و مجری برگزاری 

انتخابات فدراسیون بود.

»لشگری« رئیس کمیته پزشکی 
فدراسیون جهانی ووشو شد

رئیس کمیته پزشکی فدراسیون ووشو به عنوان رئیس 
کمیته پزشکی فدراسیون جهانی ووشو انتخاب شد. به نقل 
از روابط عمومی فدراس��یون ووشو،  امیرعباس لشگری که 
پیش از این )به مدت ۸ سال( به  عنوان عضو کمیته پزشکی 
فدراسیون جهانی فعالیت می کرد، به ریاست این کمیته رسید. 
لشگری سال گذشته نیز رئیس کمیته پزشکی فدراسیون 
آس��یایی ووشو شد. وی که از چهره های نام آشنای پزشکی 
در عرصه ورزش اس��ت، سال هاست به عنوان رئیس کمیته 
پزش��کی فدراسیون ووشوی ایران فعالیت می کند. ووشوی 
ایران در سالیان اخیر به واسطه دیپلماسی ورزشی و کسب 
موفقیت های متعدد در مسابقات مهم بین المللی، از جایگاه 
ویژه ای در فدراسیون های جهانی و آسیایی برخوردار است. در 
این راستا، نمایندگان ووشوی ایران دارای کرسی های مختلفی 

در عرصه بین المللی هستند.

لغو انتخابات هیأت فوتبال
 استان تهران

مدیرکل ورزش و جوانان استان تهران می گوید انتخابات 
هیات فوتبال استان تهران در تاریخ ۶ آذر لغو و زمان جدید 
آن با نظر وزارت ورزش اعلام خواهد شد. رضا گل محمدی در 
گفت وگو با ایسنا، درباره لغو برگزاری انتخابات هیات فوتبال 
تهران گفت: دلایلی وجود داشت که نمی شد با توجه به آن 
دلایل انتخابات را برگزار کرد. اصلی ترین دلیل هم این بود 
که گفته بودیم اگر رئیس فعلی هیات فوتبال بخواهد کاندیدا 
شود، باید از سمتش استعفا کند زیرا نمی تواند هم کار اجرایی 
انجام دهد و هم نامزد انتخابات ش��ود. وی ادامه داد: بر این 
اس��اس، سازمان بازرسی کل کشور نامه ای به وزارت ورزش 
نوشت و از آنها خواست تا این اقدامات انجام نشده، انتخابات را 
غیرقانونی بداند. بر این اساس ما موضوع را با رئیس فدراسیون 
فوتبال در میان گذاشتیم و تاج هم به ما این قول را داد که 
پیشنهادهای ما را در هیات رئیسه بررسی کند و به ما خبر 
دهد. طول کشیدن این فرآیند عملا باعث می شد نتوان در 
تاری��خ ۶ آذر انتخابات را برگزار کرد پس تصمیم به لغو آن 
را گرفتیم. گل محمدی در پایان گفت: تاریخ جدید انتخابات 

پس از جمع بندی وزارت ورزش اعلام خواهد شد.

اخبار

ورزشی
پیروزی شارلوا با درخشش زوج ایرانی

در ادامه دیدارهای لیگ بلژیک تیم فوتبال شارلوا که علی قلی زاده و کاوه رضایی را از ابتدا در ترکیب اصلی داشت برابر سنت ترویدن قرار گرفت 
و با نتیجه ۳ بر یک به برتری رسید. در این دیدار علی قلی زاده توانست گل نخست بازی را برای تیمش به ثمر برساند. در ادامه نوبت به کاوه 
رضایی رسید که زننده گل های دوم و سوم تیمش باشد تا شارلوا ۳ امتیاز ارزشمند این دیدار خارج از خانه را به دست آورد.

باز هم دخالت سیاست در ورزش و این بار 
در رش�ته ای که جهان آن را به نام ایران 
می شناسد. در صورتی که قرار بود مسابقات جام جهانی کشتی 
هفته آینده در تهران برگزار شود، ناگهان صبح روز گذشته 
)دوشنبه( خبری از سوی فیلا منتشر شد که جامعه کشتی 
را به ش�وک برد؛  لغو مسابقات در تهران به دلایلی که کاملا 
مضحک و بی پایه است. از کنار کشیدن 2 تیم که هیچ محلی 
از اعراب در کشتی جهان ندارند تا باز هم بحث بی ریشه نبود 
امنیت در ایران و این دس�ت از فشارها که ریشه و منبع آن 
کاملا مش�خص اس�ت و پیش تر در  ورزش هایی چون جودو 
شاهد چنین سیاست های کثیفی از سوی نهادهای بین المللی 
بوده ایم اما در رشته ای همچون کشتی که ایران از سردمداران 
آن در جهان است کمتر چنین حوادثی پیش می آمد. اما حالا 
فیلا هم وارد بازی فشار حداکثری به ایران شده است. با این 
وجود نقش ما در کش�تی آنقدر پررنگ و پاک نشدنی است 

که بعید است فیلا بتواند روی خواسته اش بماند. اما 
برسیم به اصل خبر؛ بنا بر گزارشی که در صفحه اول 
سایت فدراسیون جهانی کشتی منتشر شده است، 

در واکن�ش به اتفاق�ات اخیر ایران مس�ابقات 
جام جهانی کش�تی فرنگی 2019 که قرار بود 

در ایران برگزار شود به تعویق افتاده است. 
کمیته اجرایی فدراس�یون جهانی کش�تی  
دیروز جلسه ای در اس�تانبول برگزار کرد 

و ب�ا توجه به گزارش ه�ای  مختلف از جمله 
توصیه های وزارتخانه های خارجه کش�ورهای 
حاض�ر در ای�ن رقابت ه�ا، در ای�ن تصمی�م 

تجدیدنظر کرد. همچنین توس�ط کمیته اجرایی تایید شد 
که 2 تیم )ژاپن و مجارستان( به دلیل توصیه های دولت های 
خ�ود، قب�لًا از حضور در این تورنمنت کنار کش�یده بودند. 
میشل دوسون، دبیرکل فدراسیون جهانی کشتی، در نامه ای 
به فدراسیون های ملی مربوط چنین نوشته است: »با توجه به 
مسؤولیت خود در قبال ورزشکاران و تیم ها و اینکه اوضاع به 
حد مطلوبی از ثبات برای برگزاری چنین رویداد بین المللی ای 
نرس�یده اس�ت و ب�رای جلوگی�ری از هرگونه خط�ر برای 
ورزشکاران ما، کمیته اجرایی تصمیم به تعویق این مسابقات 
گرفته است. رقابت های جام جهانی کشتی فرنگی 2019 قرار 
 بود روزهای پنجشنبه و جمعه هفته جاری به میزبانی سالن

12 ه�زار نف�ری مجموع�ه ورزش�ی آزادی ته�ران برگزار 
ش�ود. حال باید منتظر تاریخ جدید ای�ن رقابت ها ماند که 

 برخ�ی منابع اعتق�اد دارند این تعوی�ق تنها چند هفته
خواهد بود.

واکنش فدراسیون کشتی به لغو میزبانی جام جهانی ■
س�خنگوی فدراسیون کشتی می گوید تمام اقدامات و 
تدارکات لازم برای میزبانی جام جهانی کش�تی فرنگی از 
مدت ها قبل انجام شده بود اما صبح امروز)دوشنبه( به ما 
اطلاع دادند که این رقابت ها لغو شده است. حسن رنگرز در 
نشست خبری با اهالی رسانه درباره لغو جام جهانی کشتی 
فرنگی اعلام کرد: اتحادیه جهانی کشتی بتازگی جلسه ای 
را در شهر استانبول برگزار کرد و یکشنبه شب به ما ایمیلی 
زده شد با این مضمون که »برگزاری رقابت های جام جهانی 
کش�تی فرنگی در تهران تا اطلاع ثانوی به تعویق 
افتاده اس�ت«. البته فدراسیون کشتی بلافاصله 
رایزنی های لازم را آغاز کرد و همچنین با هماهنگی 
نهادهای ذی صلاح داخلی، کمیته اجرایی اتحادیه 
جهانی کشتی در حال پیگیری این موضوع 
است. تمام مس�تندات برای رفع هرگونه 

ابهام در این باره تهیه شده و امیدواریم بزودی شاهد اعلام 
زمان جدید برگزاری این رقابت ها در کش�ورمان باش�یم. 
وی افزود: تمام الزامات و اس�تانداردهای جهانی در بحث 
ترانسفر، اسکان، برگزاری و تجهیز مسابقات از جمله تأمین 
جوایز دلاری قابل ملاحظه، تأمین و اندیشیده شده بود و 
م�ا کاملاً آماده بودیم این رقابت ها را اواخر هفته جاری در 
تهران برگزار کنیم اما طبق قوانین اتحادیه جهانی کشتی، 
این رقابت ها به تعویق افتاد که این موضوع واقعاً در حوزه 
اختیارات فدراسیون کشتی ایران نیست. رنگرز در پاسخ 
به این سؤال که چرا فدراسیون کشتی در نشست اتحادیه 
جهانی کشتی در استانبول دفاعی درباره عدم لغو مسابقات 
جام جهانی نداشت؟ گفت: تا همین دیشب، بحثی برای لغو 
مس�ابقات مطرح نبود. چندی پیش تیم مجارستان اعلام 
کرد بنا به دلایل فنی، قادر به حضور در تهران نیس�ت که 
اتحادیه جهانی، چین را جایگزین کرد. 2 روز قبل هم تیم 
ژاپن کتباً به ما اعلام کرد به دلیل برخی مشکلات 
در رقابت های جام جهانی ته�ران حضور نخواهد 
یافت، البته مدرس�ان بین المللی اتحادیه جهانی 
از آلمان و مص�ر و همچنین تیم های دیگر 
مشکلی نداش�تند که البته این رقابت ها 
بنا به تصمیم اتحادیه جهانی کش�تی لغو 
ش�د. سخنگوی فدراس�یون کشتی بیان 
کرد: فدراسیون با تمام توان متعهد است تا 
در راستای منافع ملی کشتی، پیگیری های 
خ�ود را انجام دهد و از صبح امروز نیز این 

تلاش ها آغاز شده است.

فیلا به خاطر مسائل غیر ورزشی جام جهانی کشتی فرنگی در تهران را لغو کرد

وی پل سیاست کشتی ر
کشتی

هفته گذش��ته انتخابات ریاست فدراسیون والیبال برگزار 
ش��د و محمدرضا داورزنی، معاون س��ابق وزارت ورزش بعد 
 از دوری چند س��اله، بار دیگر به عن��وان رئیس این نهاد برای
۴ سال انتخاب شد. نامزدی که با اختلاف کمی این انتخابات را 
به داورزنی باخت، بهنام محمودی، بازیکن سابق تیم ملی والیبال 
بود. »وطن امروز« با او درباره این انتخابات و آینده والیبال با 
حضور مجدد داورزنی گفت وگویی داشته که در ادامه می خوانید.
 هفته گذشته شما انتخابات ریاست فدراسیون را به آقای 
داورزن�ی باختید. نظرتان درباره ای�ن انتخابات و انتصاب 

معاون سابق وزارت ورزش چیست؟
ضم��ن تبریک به آقای داورزنی و خانواده بزرگ والیبال 
بابت انتخاب  ایش��ان به عنوان رئیس فدراس��یون والیبال، 
تشکری ویژه از آقایان سلطانی فر و صالحی امیری هم دارم 
که به بنده کمک و روند تش��خیص صلاحیت کاندیدا ها را 
تسریع کردند. آنها کمک کردند تا ما به انتخابات برسیم. با 
اینکه زمان کمی برای شرکت در انتخابات بود اما خانواده و 
هیأت والیبال به ما محبت داشتند. فکر می کنم رأیی که من 
آوردم، رأی نسبتا خوبی بود که آقای داورزنی بداند جامعه 
والیبال مطالبه  و دغدغه ای دارد. ایشان هم خوشبختانه مدیر 
توانمندی هس��تند و فکر می کنم ترتیب اثری داده شود تا 
به این دغدغه ها رسیدگی شود. مطمئن هستم در ماه های 
آینده تغییر و تحولات خوبی را در فدراسیون والیبال شاهد 
خواهیم بود. قطعا برنامه ریزی خوبی انجام خواهد شد. بدون 
ش��ک اولین دغدغه والیبال صعود به المپیک ۲۰۲۰ است. 
امیدوارم آقای داورزنی موفق باشند، چرا که موفقیت ایشان، 
موفقیت والیبال ما است. دیگر انتخابات تمام شده و باید همه 
ما دست به دست هم دهیم تا والیبال مان به موفقیت برسد.

 گفتی�د این رأی ک�ه آورده اید یعن�ی جامعه والیبال 
خواسته و مطالبه ای دارد، این مطالبه چیست؟

طبیعتا هیأت های والیبال خواس��ته هایی دارند؛ چه در 
بح��ث میزبانی و چه در بحث تخصیص ه��ا. می دانم آقای 
داورزنی حتما به این خواس��ته ها گوش خواهند داد. چون 
در هیأت های استانی افراد توانمندی حضور دارند و می شود 
از ظرفیت اس��تان ها هم در والیبال اس��تفاده کرد. دغدغه 
اس��تان ها هم ش��خصی نیس��ت، بلکه درباره خود والیبال 
اس��ت. مطمئنم با راهکارهایی که ارائه می شود، والیبال ما 
به روزهای خوبی خواهد رسید، چرا که هم توانمندی آقای 

داورزنی ثابت شده است و هم دوستان دیگر.
  روز انتخاب�ات گفتی�د بهتر اس�ت والیبال به دس�ت 
جوان ه�ا اداره ش�ود اما باز هم یک مدی�ر قدیمی، رئیس 

فدراسیون شد.

همه ما یک حق قانونی داریم و با توجه به سیاست  های 
نظ��ام و تاکیدات رهبری ک��ه گفته اند جوان ها بیایند، این 
صحب��ت را مطرح ک��ردم. به هر حال بای��د جوان ها را در 
مع��رض دید و انتخابات قرار دهی��م. باید جوان ها در کنار 
پیشکس��وتان و قدیمی ها باشند تا مکمل یکدیگر شوند و 
دس��ت به هم دهند که این چرخه کند مدیریتی کشور را 
رونق دهند. هدف خدمت به کش��ور اس��ت و قطعا باید از 
قدیمی ها و تجربیات آنها هم استفاده شود و جوان تر ها هم 
باید با تخصص بهتر و انگیزه بیش��تر بیایند و در کنار آنها 

فعالیت کنند.
  می گویند آقای داورزنی گزینه وزارت ورزش بوده و این 
نهاد نقش پررنگی در پیروزی ایش�ان در انتخابات داشته 

است، نظر شما چیست؟
آقای داورزنی عملکرد مثبتی در فدراسیون والیبال داشته 
و معاون وزیر ورزش بوده اس��ت. آنها هم دوس��ت داشتند 
افرادی در والیبال باشند که بیشتر با این رشته آشنا باشند، 
چون به هر حال والیبال هم جزو ۲ رشته اصلی و پرطرفدار 
کشور ما است. اما شخص وزیر و آقای صالحی امیری با من 
هم تماس داش��تند و به بنده تبریک گفتند. هدف همه ما 

احیای والیبال است.
  خیلی از کاندیداها در لحظه آخر انصراف دادند. این 
به نفع آقای داورزنی نشد؟ شما احساس نکردید که با این 

اتفاق ممکن است با اختلاف زیاد انتخابات را ببازید؟
ن��ه! خیلی از دوس��تان می گفتند حتی اگ��ر یک رأی 
بیاوریم، انصراف نمی دهیم. دوره قبل که درست شب قبل 
انتخابات صلاحیت ما تأیید ش��د صلاح دیدیم که شرکت 
نکنیم اما همین اتفاق تلنگری برای دوستان شد تا در این 
دوره تعامل بیش��تری با ما داش��ته باشند. این آرا محبت و 
لطف دوستان نسبت به برنامه های من بود. امیدواریم آقای 
داورزنی هم به خواسته های دوستان جامه عمل بپوشاند و 

بیشتر کمک شان کند.
  ب�ا توجه ب�ه صحبت های تان، به حض�ور مجدد آقای 
داورزنی در فدراس�یون خوش�بین هس�تید، به نظر شما 
والیبال ما متحول خواهد شد؟ چون ما در آخرین تورنمنت 

هم نتیجه خوبی نگرفتیم.
بحث فنی باید در کمیته فنی بررسی شود. الان والیبال 
ما شناخته شده و کشورهای دیگر با شناختی که روی تیم 
 ما دارن��د، برنامه ریزی می کنند. ولی ما می توانیم با برنامه

۴ ی��ا ۸ س��اله ب��ه اهداف م��ان برس��یم. اول از همه باید 
س��اختار والیب��ال م��ا عوض ش��ود. بع��د از آن ش��رایط 
باش��گاه ها و باش��گاه داری ما تغییر کند. ما پشتوانه خوبی 
 در والیب��ال داری��م ک��ه بای��د مدیریت دقیق��ی روی آنها
 داش��ته باش��یم. باید آبی که هرز می رود را به کانال اصلی 
خ��ودش بازگردانیم. اگر این اتفاق بیفتد مطمئن باش��ید 

والیبال ما شرایط بهتری خواهد داشت.
  اگر آقای داورزنی در فدراس�یون به ش�ما پیشنهاد 

همکاری دهد، می پذیرید؟
مطمئن باش��ید چه آقای داورزنی پیش��نهاد بدهد چه 
ندهد، من همیش��ه کنار والیبال خواهم بود. من همیش��ه 
خودم را مدیون والیبال می دانم و دوس��ت دارم کنارش��ان 
باشم و کمک کنم. من ۱۰ سال کنار والیبال و فدراسیون 
بودم و آقای داورزنی نیز می دانند که دنبال پست و مقامی 

نبوده ام و هدفم خدمت به والیبال است.
  نسل والیبال ما چه زمانی تغییر می کند؟ به هر حال 
سال هاس�ت از یک ترکیب استفاده می کنیم و روزی باید 

جوان ها جایگزین شوند.
جایگزینی ها باید دقیق و به مرور زمان باش��د. خیلی از 
بازیکنان قدیمی ما در این چند تورنمنت اخیر آسیب دیدند 
و کیفیت ش��ان پایین  آمد. این چرخه ای طبیعی است که 
قدیمی تر ها می روند و جوان ترها جای شان را می گیرند. به 

هرحال باید از تمام ظرفیت والیبال استفاده شود.
 در چند روز اخیر حتی بحث برکناری کولاکوویچ، 

س�رمربی تیم ملی ه�م مطرح بود، نظر ش�ما درباره 
عملکرد این مربی چیست؟ 

عملکرد آقای کولاکوویچ باید در کمیته فنی تجزیه 
و تحلیل و درباره او تصمیم گیری ش��ود. باید شرایط 

قرارداد او بررس��ی ش��ود، بنابراین جایز نیست من در 
این باره صحبت کنم.

  ش�ما به عنوان نزدیک ترین ف�رد به برادرتان یعنی 
؟ شهرام محمودی، عملکرد او را چطور ارزیابی  می کنید

آیا توانسته انتظارات را برآورده کند؟
ش��هرام جزو بازیکنان خیلی خوب 

در کن��ار مع��روف، موس��وی و... 
است. همه این بازیکنان یک 

نسل فوق العاده در والیبال 
ما هس��تند که تأثیرات 
داش��ته اند.  هم  مثبتی 

ش��هرام ج��زو بازیکنان 
اس��ت  تیم ملی  تأثیرگذار 

که مطمئن هستم او همیشه 
خودش را سرباز تیم ملی می داند 

و اگ��ر بدان��د والیب��ال حتی یک 
پوئ��ن به او نیاز دارد، حتما در کنار 
تیم خواه��د بود. هدف س��رافرازی 
 پرچم کش��ورمان اس��ت تا مردم مان

خوشحال شوند.
  کمی هم درب�اره اتفاقات اخیر 

جامع�ه صحبت کنیم. ب�ه هر حال 

گران�ی بنزین به م�ردم فش�ار آورد و موج�ب نارضایتی 
گسترده ای در سطح کشور شد. البته در این بین آشوبگران 
هم از این فرصت استفاده کردند و مخل آرامش و آسایش 

مردم شدند.
من اغتشاش��ات اخیر را محکوم می کنم. چون متأسفانه 
دشمنان قسم خورده کش��ور هم پیمان شده اند تا این نظام 
را از پ��ای درآورند، در صورتی ک��ه اینها نمی دانند ما برای 
ای��ن نظام خ��ون داده ایم. اعتقاد دارم مردم ما نان خش��ک 
می خورند اما نظام شان را از دست نمی دهند. این هدف مردم 
ما است. ان شاءالله قوه قضائیه افرادی را که فریب دشمنان و 
خارجی ها را خورده اند به مجازات خواهد رس��اند. اما درباره 
گرانی؛ مردم تا حد زیادی حق دارند. نظام ما باید به فکر قشر 
ضعیف جامعه باشد. می دانیم که به دلیل تحریم ها مشکلاتی 
وج��ود دارد ام��ا دولت باید حداقل  امکانات را به مردم بویژه 
دهک های ضعیف تر جامعه ارائه کند. اگر قرار باش��د ماهی 
۳ میلی��ون به مردم حقوق بدهیم اما هزینه آنها ۵ میلیون 
باشد، فکر می کنید چه اتفاقی می افتد؟ فساد 
و اعتراض را در پی خواهد داش��ت. مردم 
ما ولی نعمت های ما هستند. اگر فقر به 
س��راغ ما بیاید، فساد هم خواهد آمد. 
باید دولت و قوای سه گانه هم تدبیری 
بیندیش��ند که به مردم بویژه قش��ر 

ضعیف جامعه فشار نیاید.
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